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Onderwerp : Uw vragen ex. art. 71 RvO over: Openstellen schoolpleinen 

 

Geachte mevrouw/heer Craste en Elders, 

 

In uw brief van 8 juli 2022 stelt u raadsvragen ex artikel 71 Reglement van Orde over: openstellen 

schoolpleinen. 

 

Op deze vragen kunnen wij u het volgende antwoorden: 

 

 

 

Vraag 1: Deelt het college de mening van D66 dat schoolpleinen een rol kunnen 

vervullen bij het behalen van de doelen van de Gelijke Kansen Agenda en het 

Lokaal Preventieakkoord? 

  
Antwoord: Wij zien een link met het Lokaal Preventieakkoord om bewegen vanaf een 

jonge leeftijd te stimuleren en in het creëren van een leefomgeving waarin 

voldoende voorzieningen aanwezig zijn die uitnodigen tot bewegen en 

ontmoeten. 

  
Vraag 2: Is het college bereid om -samen met schoolbesturen- te onderzoeken wat er 

nodig is om de schoolpleinen openbaar toegankelijk te maken voor de kinderen 

uit de buurt? Dit zodat kinderen deze speelplaatsen kunnen gebruiken na 

schooltijd, in de weekenden en in de vakanties. Zo niet, wat zijn de bezwaren 

die het college heeft? Zo ja, op welke termijn denkt het college hiermee aan de 

slag te gaan? 

  
Antwoord: Een aantal van de schoolpleinen in onze gemeente is al openbaar toegankelijk. 

Mooie voorbeelden hiervan zijn te vinden in Rosmalen, de Maaspoort en 
Boschveld. Voor de overige schoolpleinen zijn wij bereid om te onderzoeken 
wat nodig is om waar mogelijk ook deze schoolpleinen openbaar toegankelijk te 
maken voor kinderen uit de buurt. 
De mogelijkheid tot openstelling van nieuwe schoolpleinen of aanpassingen op 
schoolpleinen nemen we in afstemming met de schoolbesturen op in het 



huisvestingsbeleid. Voor bestaande schoolpleinen gaan we met schoolbesturen 
kijken naar de mogelijkheden voor openstelling. We bespreken dit in dit najaar 
tijdens de reguliere overleggen tussen de gemeente en schoolbesturen. 

 

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van ’s-Hertogenbosch, 

 

De gemeentesecretaris, 

 

 

 

drs. B. van der Ploeg 

De burgemeester, 

 

 

 

drs. J.M.L.N. Mikkers 
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